

Title (en)  
Core for cavity for reinforcements

Title (de)  
Verwahrkasten

Title (fr)  
Boîte de réservation d'armatures

Publication  
**EP 1375782 A2 20040102 (DE)**

Application  
**EP 03090179 A 20030616**

Priority  
DE 10228082 A 20020618

Abstract (en)  
The protective box structure (1), for the connections to join concrete sections, is an integral one-piece hollow profile which is sealed against liquid concrete by its base (2) and both side walls (3) and its cover (4). The profile can be open at one or both end sides. It is of metal or plastics, formed by extrusion, injection molding or die casting. The structure has a trapezoid shape, with molded side bars (11,12) to allow concrete to flow around them and give embedded side walls.

Abstract (de)  
Der Verwahrkasten für Verbindungsanschlüsse im Betonbau mit kastenförmiger oder schienenförmiger Grundstruktur ist durch eine Ausbildung seines Bodens (2), seiner beiden Seitenwände (3) und seines Deckels (4) als integral einstückiges und betonschlamm dichtes Hohlprofil gekennzeichnet. Das Profil kann an beiden Stirnseitenwänden offen oder einseitig geschlossen ausgebildet und durch Extrudieren oder Strangpressen beziehungsweise durch Spritzguss oder Druckguss hergestellt sein. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E04G 21/12**

IPC 8 full level  
**E04G 21/12** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04G 21/125** (2013.01)

Citation (applicant)  
DE 1684254 A1 19710527 - GAERTNER FRANZ

Cited by  
US9522625B2; WO2013050671A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1375782 A2 20040102; EP 1375782 A3 20040901**; DE 10228082 A1 20040108; DE 10228082 B4 20170831

DOCDB simple family (application)  
**EP 03090179 A 20030616**; DE 10228082 A 20020618